

## Concept Besluiten- en actielijst 18 september 2024

Vastgesteld in de vergadering van 27 november 2024 *(let op: moet nog worden vastgesteld)*

### Regionale adviescommissie

Besluiten- en actielijst van de vergadering van 18 september 2024, 19.30 – 21.30 uur Grote zaal. Gebouw 88, Burg. Brokxlaan 12, Tilburg

#### Raadsleden

Aanwezig	Overige aanwezigen	Afwezig
<p><i>Alphen-Chaam Astrid Lanslots-de Vet</i></p> <p><i>Dongen Cees Zwaal (voorzitter)</i></p> <p><i>Dongen Marieke Schouten</i></p> <p><i>Goirle Isabelle Visser</i></p> <p><i>Goirle Maggie de Jong</i></p> <p><i>Heusden René Broos</i></p> <p><i>Heusden Hannie van den Dungen</i></p> <p><i>Hilvarenbeek Werner Hermans</i></p> <p><i>Loon op Zand Peter Flohr</i></p> <p><i>Oisterwijk Femke Pijnenburg</i></p> <p><i>Oisterwijk Jan van Ginneken</i></p> <p><i>Tilburg Anneke Dunning</i></p> <p><i>Tilburg Frans Vriens</i></p> <p><i>Waalwijk Benan Koptagel-Demirbas</i></p>	<p><i>Sander Jennissen (griffier a.i. Gilze en Rijen)</i></p> <p><i>René de Bonte (plv. griffier / raadsadviseur Tilburg)</i></p> <p><i>Frank van Mil (Regiobureau Hart van Brabant)</i></p> <p><i>Bernadette Elbers, (Regiobureau Hart van Brabant)</i></p> <p><i>Annemarie van Wijk (Regiobureau Hart van Brabant)</i></p> <p><i>Inge Spijkers (programmacoördinator fysiek domein)</i> <i>sluit aan bij agendapunt 3.</i></p> <p><i>Peter van Steen (voorzitter poho sociaal), Dion</i> <i>Dankers (voorzitter BC Jeugd) en Peggy Emmerink</i> <i>(secretaris BC Jeugd) sluiten aan bij agendapunt 4.</i></p> <p><i>Toehoorders vanuit het regiobureau: Roy Moezel</i> <i>(junior programmacoördinator sociaal domein), Isa</i> <i>Druijts (stagiaire)</i></p>	<p><i>Alphen-Chaam Niels Huismans</i></p> <p><i>Baarle-Nassau Carla Dirven</i></p> <p><i>Baarle-Nassau Gerda van den Broek-Brouwers</i></p> <p><i>Gilze en Rijen Wim Broeders</i></p> <p><i>Gilze en Rijen Daniel van Dongen</i></p> <p><i>Hilvarenbeek Cathy Noordergraaf</i></p> <p><i>Loon op Zand Marten Krikken</i></p> <p><i>Waalwijk Jan van Groos</i></p>

**Besluitenlijst**

#	Onderwerp	Besluit
B0918-01	Opening en mededelingen	<p>De voorzitter heet iedereen <b>welkom</b>.</p> <p>Mededelingen: Cathy Noordergraaf (raadslid Hilvarenbeek) wordt donderdag 26 september 2024 geïnstalleerd als wethouder voor Hilvarenbeek. Zij bedankt iedereen voor de samenwerking afgelopen 6 jaar. Zij hoopt binnenkort in een andere rol veel te mogen samenwerken binnen de regio Hart van Brabant. Er wordt nog gezocht naar een opvolger.</p> <p>De voorzitter heet Frans Vriens (raadslid voor 50+ in Tilburg) van harte welkom. Hij wordt op 7 november 2024 in de raad van Tilburg voorgedragen als plaatsvervangend lid in de RAC namens de gemeente Tilburg. Hij gaat Ineke Couwenberg vervangen. Anneke Dunning wordt lid.</p> <p><b>Complimenten</b> voor het regiobureau nu er gewerkt kan worden met regionet.</p>
B0918-02	Actie- en besluitenlijst vergadering 22 mei 2024	<p>De besluiten- en actielijst d.d. 22 mei 2024 worden <b>vastgesteld</b>.</p> <p>Naar aanleiding van de besluitenlijst <b>vraagt</b> de RAC in de uitnodiging voor de radenavond van 9 oktober a.s. te verwijzen naar de vindplaats van de 'halverwege-brief' die voor het zomerreces is verzonden en er daarbij op te wijzen dat vragen aan de eigen wethouders kunnen worden gesteld.</p> <p>[Zie ook B0918-04: de radenavond van 9 oktober zal op verzoek van de RAC worden verplaatst naar 6 november].</p>
B0918-03	Toelichting onderwerp radenavond 6 november fysiek domein / ontwikkelingen SRBT	<p>Inge Spijkers, programmacoördinator fysiek domein, geeft een toelichting op de opzet voor de radenavond.</p> <p>De RAC <b>adviseert</b> de volgende onderwerpen aan bod te laten komen:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Hoe is een en ander nu georganiseerd in de regio, mede in relatie tot de SRBT en de positie van de raden; wat verandert daarin?</li> <li>- Wat is de wederzijdse invloed van ontwikkelingen in gemeenten in naburige regio's (b.v. woningbouwplannen van Oosterhout op Dongen) en daar voorbeelden bij te gebruiken;</li> </ul>

#	Onderwerp	Besluit
		<ul style="list-style-type: none"> <li>- De tekst van uitnodiging uitnodigend te laten zijn om de avond te bezoeken (niet té ingewikkeld/ abstract);</li> <li>- De SRBT-ontwikkelingen wel aan bod te laten komen, maar niet dominant;</li> </ul> <p>Inge geeft aan dat er een informatieblad tevoren wordt toegestuurd met feitelijke informatie. Verder zal op de avond een interview worden gehouden met Ad de Jong (voorzitter poho fysiek domein) en Linda Mustert (programmamanager SRBT).</p> <p>De voorzitter vat samen dat de rode draad van de avond moet zijn dat raadsleden ‘de grens van de gemeente en regio heen kijken’ om relevante ontwikkelingen voor de gemeenten/regio mee te kunnen wegen in lokale plan- en besluitvorming. (B.v. Oostflank, Noordflank)</p>
B0918-04	Radenavonden 25 september en 9 oktober sociaal domein w.o. Jeugd	<p>Wethouders Dion Dankers (voorzitter bestuurscommissie jeugd) en Peter van Steen (voorzitter poho sociaal), en Peggy Emmerink (secretaris bestuurscommissie Jeugd) geven <b>een toelichting</b> op de noodzaak van een extra radenavond op 25 september 2024.</p> <p>Dion Dankers <b>legt uit</b> dat de BCJ een actieve informatieplicht heeft over relevante ontwikkelingen. De budgetontwikkelingen binnen Crossroads hebben invloed op de gemeenten en zorg voor jeugdigen. Een toelichting daarop kan niet wachten tot de radenavond van 9 oktober. De BCJ wil bovendien alle raden <b>gelijktijdig hierover informeren</b>.</p> <p>De RAC ziet de noodzaak in van de extra radenavond op 25 september. De RAC <b>adviseert</b> t.a.v. deze radenavond:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Hybride organiseren én op te nemen zodat raadsleden die niet kunnen aansluiten de opname later kunnen terugkijken;</li> <li>- In de uitnodiging de urgentie en het belang van de radenavond toe te lichten en de wethouders te verzoeken het belang van de avond onder de aandacht van de raadsleden te brengen;</li> <li>- Verdiepende vragen over o.a. de voortgang kunnen raadsleden na de avond stellen aan de eigen wethouder en daartoe de informatievoorziening via de eigen wethouders te optimaliseren;</li> </ul>

#	Onderwerp	Besluit
		<p>Tevens <b>adviseert</b> de RAC om de radenavond van 9 oktober over het sociaal domein te verplaatsen naar 6 november 2024 en die avond twee parallelle sessies te organiseren (één over fysiek domein (zie B0918-03) en één over sociaal domein). Dit om de agenda van de raadsleden niet extra te belasten.</p>
B0918-05	<p>Evaluatie radenavonden (september '23 tot en met mei '24)</p> <p>Terugblik op 4 en 11 september</p>	<p>De RAC vindt evalueren nuttig. Ook het Regiobureau vindt de evaluaties nuttig omdat er telkens toch (ook kleinere) leerpunten naar voren komen.</p> <p>De RAC <b>verzoekt</b> om een andere, meer interactieve methode op de avond zelf (bv. mentimeter). Het regiobureau gaat dat <b>onderzoeken</b>.</p> <p>De RAC vond dat het doel voor het webinar op 4 september (jeugd) onvoldoende duidelijk was. Had de informatie ook schriftelijk kunnen worden overgebracht? De gepresenteerde informatie werd onvoldoende concreet ervaren en de pauze van een kwartier als storend.</p> <p>De RAC <b>verzoekt</b> om een inhoudelijk betere invulling op de extra radenavond van 25 september.</p> <p>De RAC <b>adviseert</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- dit signaal te delen met de poho sociaal en de BCJ;</li> <li>- Marieke Schouten en Femke Pijnenburg te laten meedenken over de opzet van de radenavond van 6 november.</li> </ul> <p>De RAC vond de radenavond van 11 september door Brabantkennis interessant. De inhoud van de actualiteit was te specifiek voor deze avond.</p> <p>De RAC <b>adviseert</b> om scherper te zijn op de invulling van de actualiteit en na te denken over alternatieven voor de wijze van informatieoverdracht hiervoor.</p>
B0918-06	<p>Proces (her)benoeming / verkiezing voorzitter en plaatsvervangend voorzitter RAC</p>	<p>De voorzitter Cees Zwaal kondigt aan dat hij met ingang van de volgende vergadering (30 oktober) stopt maar wel lid blijft van de RAC.</p> <p>Op basis van het reglement van orde worden voorzitter en vicevoorzitter na twee jaar (her)benoemd. Wie zich kandidaat wil stellen als (vice-)voorzitter kan zich tot 16 oktober aanmelden bij Frank van Mil (regiobureau).</p> <p>De RAC <b>verzoekt</b> het regiobureau een advies te geven de volgende ronde voor benoeming (2026 en 2028) dan wel het tijdspad in het RVO aan te houden wel het huidige reglement van orde (RVO) aan te passen.</p>

B0918-07	Ingekomen en uitgaande stukken	<p>Ingekomen:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- verslagen DB: 22 maart, 24 mei, 12 juni</li> <li>- verslagen AB: 12 april, 12 juni</li> </ul> <p>René Broos <b>vraagt</b> of toegang tot de volledige stukken van poho's en DB/AB mogelijk is. Aangegeven wordt dat dit met de komst van regionet opnieuw zou worden onderzocht. Daar zal het regiobureau op <b>terugkomen</b>.</p>
B0918-08	Rondvraag en sluiting	<p>René Broos:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Naar aanleiding van de presentatie door Joris Fiers en René Bergmans (communicatie MPB): wat is de stand van zaken/ RAC <b>verzoekt</b> om dit onderwerp te agenderen voor een van de volgende RAC-vergaderingen.</li> <li>- N.a.v. de vraag of de griffies toegang tot regionet voor de stukken van de RAC hebben, wordt aangegeven dat de griffies ontvangen, op hun verzoek en volgens eerdere afspraak met RAC, een link ontvangen naar de plaat op de website van RHvB waar de vergaderstukken van de RAC staan. De griffies hebben dan ook geen toegang tot regionet (nodig).</li> </ul>

## Actielijst

Actie		Eigenaar	Einddatum	Voortgang (loopt/vertraagd/ afgerond)
A0918-01	Tekst over de 'halverwege brief' opnemen in de uitnodiging radenavond 6 nov	Bernadette Elbers	23 okt '24	Loopt
A0918-02	Onderzoek hoe de radenavonden beter geëvalueerd kunnen worden	Annemarie van Wijk	30 okt '24	Loopt
A0918-03	Informatievoorziening MPB agenderen voor een volgende RAC (november)	Joris Fiers	17 okt '24	Loopt
A0918-01	N.a.v. B0918-05: Webinar cijfers Jeugd organiseren. Jan van Ginneken en Rene de Bonte denken mee over de opzet	Peggy Emmerik	21 aug '24	Afgerond
A0117-04	Nagaan of een radenavond over 'hulpdiensten' in brede zin zinvol en haalbaar is	Regiobureau	Op termijn	Loopt
A0412-01	Publicatie agenda's en besluitenlijsten; nagaan of een signaalfunctie bij publicatie kan worden ingesteld (regionet)	Frank van Mil / Nikkie Vissers	z.s.m.	Loopt